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Ogłoszenie

Mława, dnia 18 kwietnia 2007r.

Pan / i
................................

........................................

Na podstawie art.20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.
o samorządzie gminnym / Dz.U. z 2001r. Nr 142 poz.1591/

z w o ł u j ę



VII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W MŁAWIE

z następującym porządkiem posiedzenia:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Wybór Sekretarza Obrad.
4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu
28 marca 2007r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego.
6. Złożenie ślubowania przez Radnego Pana Stanisława
Gorczewskiego.
7. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Mławie.
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania
z wykonania budżetu Miasta Mławy za 2006r. i udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Miasta Mławy.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli szkół prowadzonych przez
Miasto Mława, określenia rodzajów świadczeń przyznanych w
ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania.

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych
w 2007r. w ramach czynów społecznych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu
pod nazwą „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza”.
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Mława do
międzynarodowego stowarzyszenia pod nazwą E-RUS Network
(Network of Rural Cities and Territores for Urban-Rural
Technological Impulse).
15. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na
sesji w dniu 28 marca 2007r.



16. Informacja Burmistrza Miasta Mławy z działalności za okres
między sesjami.
17. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania.
18. Zamknięcie obrad sesji Rady Miejskiej.

Sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 26 kwietnia 2007r.
/ czwartek / o godz. 13oo w sali Miejskiego Domu Kultury
ul. Stary Rynek.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

mgr Janusz Uniewicz

Porządek

Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Wybór Sekretarza Obrad.
4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu
28 marca 2007r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego.
6. Złożenie ślubowania przez Radnego Pana Stanisława
Gorczewskiego.
7. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Mławie.
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania
z wykonania budżetu Miasta Mławy za 2006r. i udzielenia



absolutorium Burmistrzowi Miasta Mławy.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli szkół prowadzonych przez
Miasto Mława, określenia rodzajów świadczeń przyznanych w
ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania.

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych
w 2007r. w ramach czynów społecznych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu
pod nazwą „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza”.
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Mława do
międzynarodowego stowarzyszenia pod nazwą E-RUS Network
(Network of Rural Cities and Territores for Urban-Rural
Technological Impulse).
15. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na
sesji w dniu 28 marca 2007r.
16. Informacja Burmistrza Miasta Mławy z działalności za okres
między sesjami.
17. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania.
18. Zamknięcie obrad sesji Rady Miejskiej.

Protokół

PROTOKÓŁ Nr VII / 2007

z obrad sesji Rady Miejskiej w Mławie
odbytej w dniu 26 kwietnia 2007r.
w sali Miejskiego Domu Kultury



Obrady siódmej sesji piątej kadencji samorządu 2006-2010 otworzył
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Uniewicz o godz.13oo.

Powitał Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę
Budzichowską, Panie i Panów Radnych , Sekretarza Miasta, Skarbnika Miasta,
Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów, prezesów i
kierowników jednostek podległych, dyrektorów placówek oświatowych, zaproszonych
gości, przedstawicieli lokalnych mediów oraz mieszkańców miasta.

Stwierdził, że na sali jest quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Uniewicz na Sekretarza Obrad
zaproponował radnego Krzysztofa Kwiatka.

Pan Krzysztof Kwiatek wyraził zgodę.

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego
głosowania / 20 głosami za / Sekretarzem Obrad VII sesji Rady Miejskiej został
wybrany radny Krzysztof Kwiatek.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że wszyscy otrzymali porządek
obrad sesji, zapytał czy są uwagi.

Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski
zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad sesji czterech projektów
uchwał , a mianowicie :
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia
pn.”Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i
młodzieży przy Sz. P. Nr 6 w Mławie” ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej
i wystawienia weksla „in blanco” dla zabezpieczenia roszczeń dotyczących zwrotu
środków - jako punkt 15,
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia
pn. ”Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego dostępnego dla dzieci i młodzieży
przy Sz.P. Nr 7 w Mławie” ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i
wystawienia weksla „in blanco” dla zabezpieczenia roszczeń dotyczących zwrotu
środków - jako punkt 16,



- w sprawie udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Sz.P. Nr 6 w
Mławie mieszkańcom Mławy - jako punkt 17,
- w sprawie udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Sz.P. Nr 7 w
Mławie mieszkańcom Mławy - jako punkt 18.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym / 20 głosami za / przyjęła
porządek obrad z autopoprawkami zgłoszonymi przez Burmistrza Miasta.

Ad. pkt 4

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że protokoł z VI sesji Rady
Miejskiej odbytej w dniu 28 marca 2007r. był do wglądu w biurze rady w siedzibie
Urzędu Miasta i każdy radny mógł się z nim zapoznać.

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania.

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska jednogłośnie
/ 20 głosami za / przyjęła protokoł z VI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 marca
2007r.

Ad. pkt 5

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Uniewicz poinformował , że ten punkt
porządku obrad dotyczy podjęcia uchwały w sprawie osadzenia mandatu radnego.
W związku z podjęciem na poprzedniej sesji Rady Miejskiej uchwały w sprawie
wygaśnięcia wskutek śmierci mandatu radnego Pana Zenona Laskowskiego zwrócił
się z pismem do Komisarza Wyborczego w Ciechanowie o wskazanie osoby, która
uzyskała kolejno największą liczbę głosów.
W dniu 17 kwietnia br. wpłynęło pismo informujące, że osobą która otrzymała
kolejno największą liczbę głosów w okręgu wyborczym Nr 1 z listy nr 26 KWW Mława
2006 jest Pan Stanisław Gorczewski.
Poinformował również , że Pan Stanisław Gorczewski złożył aktualne oświadczenie o
nie utraceniu prawa wybieralności oraz
oświadczenie lustracyjne.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / podjęła



UCHWAŁĘ Nr VII / 63 / 2007

w sprawie obsadzenia mandatu radnego

Ad. pkt 6

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że po podjęciu przez Radę
uchwały o obsadzeniu mandatu Pan Stanisław Gorczewski złoży ślubowanie /
odczytał rotę ślubowania / .

Radny Stanisław Gorczewski
stojąc wypowiedział słowa „Ślubuję tak mi dopomóż Bóg”

Ad. pkt 7

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej kolejny punkt porządku obrad sesji dotyczy
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Ponieważ wybory musza odbyć się w głosowaniu tajnym należy powołać Komisje
Skrutacyjną.
Prosi o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Radny Ryszard Prusinowski zgłosił - radnego Janusza Wojnarowskiego
Radny Krzysztof Ługowski zgłosił
- radnego Andrzeja Lampkowskiego
Radny Michał Nowakowski zgłosił
- radnego Mirosława Zbrzeznego

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 21 głosami za /
przegłosowała w/w skład Komisji Skrutacyjnej.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej prosi o zgłaszanie kandydatów na
Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Radny Leszek Ośliźlok



zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Wasiłowskiego.
Nadmienił , że jest to doświadczony samorządowiec. Był radnym i
Wiceprzewodniczącym Rady. Od wielu lat aktywnie działa w Zarządach Osiedli, od
czterech kadencji jako Przewodniczący ZO Nr 3.
Jest radnym wybranym z ugrupowania Mława 2006. które wprowadziło do Rady
największą liczbę radnych i Przewodniczącym Rady powinna być osoba
desygnowania z tego właśnie ugrupowania.
Jest to człowiek inteligentny , pracowity, posiadający rzadką cechę łączenia ludzi o
nie ich dzielenia. Posiada również talent organizatorski. Osobiście jest przekonany ,
że jeśli Rada dokona takiego wyboru to stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta
Mławy trafi w bardzo dobre ręce.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał , czy Pan Krzysztof Wasiłowski wyraża
zgodę na kandydowanie .

Radny Krzysztof Wasiłowski wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego
Rady Miejskiej.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym wyraziła wolę zamknięcia listy kandydatów na
Przewodniczącego Rady Miejskiej / 21 głosów za /.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Uniewicz prosi Komisję Skrutacyjną o
przygotowanie kart do głosowania.
Ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

Radny Andrzej Lampkowski Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował , że
Komisja przygotowała 21 kart do głosowania , które zostały opieczętowane i
podpisane przez członków Komisji.

Po dokonaniu głosowania przez wszystkich Radnych Wiceprzewodniczący Rady
Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisje Skrutacyjną poprosił o podliczenie
głosów i przygotowanie protokołu.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej Lampkowski



odczytał protokoł, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

W wyniku tajnego głosowania radny Krzysztof Wasiłowski uzyskał 21 głosów
ważnych i został wybrany Przewodniczącym Rady Miejskiej.

Ad. pkt 8

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 21 głosami za / podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 64 / 2007

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mławie

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pogratulował wyboru i 100% zaufania. Wyraził
przekonanie , ze nowo wybrany Przewodniczący Rady potrafi zorganizować pracę
Rady w duchu wzajemnej pomyślności.
Przekazał dalsze prowadzenie obrad nowo wybranemu
Przewodniczącemu Rady Miejskiej.

Pan Krzysztof Wasiłowski podziękował za powierzenie tak zaszczytnej funkcji i za
zaufanie. Ze swej strony dołoży wszelkich starań aby należycie wypełniać obowiązki i
godnie reprezentować Radę Miejską. Wszystkich radnych poprosił o konstruktywną
współpracę dla dobra naszego miasta i jego mieszkańców.

Ad. pkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Wasiłowski poinformował , że kolejny punkt
porządku obrad dotyczy podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z
wykonania budżetu Miasta za 2006r. i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta



Mławy.
O zabranie głosu poprosił Burmistrza Miasta.

Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski
w swoim wystąpieniu omówił sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006r.,
które zgodnie z art. 30 ust.2 pkt 4 ustawy o samorządzie gminnym należy do zadań
gminy.
Z realizacji tego ustawowego zadania poza przedłożonym sprawozdaniem omówił
niektóre wyniki finansowe i gospodarcze.
Pozytywnie ocenił realizację budżetu za 2006, o czym świadczą takie fakty jak:
- dobra realizacja dochodów budżetowych wyrażająca się wysokością 102,1%,
- dobra na miarę uzyskanych dochodów, realizacja planowanych wydatków
wynosząca 98,2%,
- nie przekroczenie planowanych wydatków ustalonych wg obowiązującej klasyfikacji
budżetowej.
Wynik ten osiągnięto dzięki stałej analizie wykonania budżetu i dokonywania
uzasadnionych zmian na sesjach Rady.
Analizując realizację budżetu po stronie dochodów zwrócił uwagę na strukturę
wpływów:
- podatek od nieruchomości osób prawnych wykonanie 108,6%,
- podatek od czynności cywilnoprawnych od osób prawnych wykonanie 173,2%,
- podatek od nieruchomości osób fizycznych wykonanie 108,9%,
- wpływy z opłaty skarbowej 106,4%,
- udział w podatku dochodowym od osób fizycznych wykonanie przekroczono o
7,4%.
Wszystko to świadczy o dobrej koniunkturze w naszym mieście,
wyraźnym rozwojem funkcjonujących tu przedsiębiorstw, wzroście zatrudnienia oraz
znacznej ilości transakcji gospodarczych.
Poniżej planu zrealizowano wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych.
Przyczyną były skumulowane ulgi inwestycyjne z których skorzystali mławscy
przedsiębiorcy.
Terminowo i w pełnej wysokości przekazywana była przez ministerstwo Finansów
subwencja ogólna składająca się z części oświatowej, wyrównawczej i równoważącej.
W przedłożonym Wysokiej Radzie sprawozdaniu przedstawiono szczegółową
realizację poszczególnych pozycji wskazując te , które wykonano powyżej 100% jak
również i te , których realizacja jest znacznie niższa od założonych wielkości planu.



Przedstawiono również przyczyny niedostatecznej realizacji niektórych wpływów, o
czym szczegółowo dyskutowano na posiedzeniach poszczególnych Komisji. Wielkość
wpływów i ich terminowość miały decydujący wpływ na podejmowanie zadań
inwestycyjnych, remontowych oraz prowadzenie bieżącej działalności we wszystkich
działach.
/ szczegółowe wykonanie zadań rzeczowych osiągniętych w wyniku realizacji
budżetu stanowi załącznik do protokołu /.
Kończąc wystąpienie stwierdził , że przedstawione w sprawozdaniu wyniki finansowe
i rzeczowe mimo pewnych niedociągnięć i nie rozwiązanych problemów są w naszym
mieście widoczne. Uzyskane efekty osiągnięto dzięki zaangażowaniu Wysokiej Rady,
za co wyraził gorące słowa podziękowania.
Słowa podziękowania skierował również pod adresem Skarbnika Miasta, Naczelników
Wydziałów oraz Kierowników jednostek podległych.
Nadmienił , że sprawozdanie z wykonania budżetu miasta uzyskało pozytywną opinię
wszystkich Komisji Rady oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Zwrócił się do Wysokiej Rady o przyjęcie przedłożonego sprawozdania.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kwiatek poinformował , że
sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006r. analizowane było na
posiedzeniach Komisji Rewizyjnej.
Odczytał podjętą na posiedzeniu w dniu 4 kwietnia 2007r. Uchwałę Nr 1/2007 wraz z
uzasadnieniem w sprawie wydania pozytywniej opinii o wykonaniu budżetu miasta
za 2006r. i wystąpieniu z wnioskiem do Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium dla
Burmistrza Miasta.
Za udzieleniem absolutorium członkowie Komisji Rewizyjnej głosowali jednogłośnie /
6 głosów za / .

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 92/C/2007 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 kwietnia 2007r. w sprawie pozytywnej opinii
wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z
tytułu wykonania budżetu miasta za 2006r.

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006r, było przedmiotem obrad
wszystkich Komisji Rady i uzyskało pozytywną opinię.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /



podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 65 / 2007

w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Mławy za 2006r. i
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Mławy

Ad. pkt 10

Skarbnik Miasta Henryk Antczak
przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007r.
Powodem zmian są kwoty jakie wpłynęły od Wojewody tj. kw. 369.442,-zł kanalizacja
sanitarna w ul. Dzierzgowskiej i stacja uzdatniania wody ostatnia płatność kw.
480.670,-zł.
Oprócz tego na wniosek mieszkańców wprowadzone zostały darowizny i kw. 36.600,-
zł przeznaczona jest na budowę ul. Kochanowskiego oraz kw. 8 tyś.zł na budowę
sieci wodociągowej / ul. Piłsudskiego /.

Zwiększa się plan dochodów budżetowych na rok 2007 w kwocie 853.519,73 zł
dotyczy:
Dz. 600 – Transport i łączność w kwocie 36.600 zł.-zł dotyczy;
-darowizna w postaci pieniężnej mieszkańców na budowę nawierzchni
w ul; Kochanowskiego
Dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie
816.919,73 zł dotyczy;
-darowizna w postaci pieniężnej mieszkańców na budowę sieci
wodociągowej – odgałęzienie boczne od ul; Piłsudskiego - 8.800,- zł
-dofinansowanie na budowę sieci zbiorczych w ul; Dzierzgowskie
realizowanej z Funduszy Pomocowych - 369.442,37 z
-dofinansowanie na przebudowę Stacji Uzdatniania Wody w ul;
Padlewskiego realizowanej z Funduszy Pomocowych - 438.677,36 zł

Zwiększa się plan wydatków budżetowych na rok 2007 w kwocie 886.221,73 zł
dotyczy:



Dz.600 – Transport i łączność – w kwocie – 399.277,73 zł. dotyczy zwiększenia
środków na zadnie inwestycyjne;
-Budowanawierzchni w ul; A. Jagiellonki 11.000,-zł
-Budowa nawierzchni w ul; J.Krasickiego, ul: Szarych Szeregów,
H. Sawickiej 255.000,-zł
-Budowa nawierzchni w ul; Kochanowskiego 122.000,-zł
-Budowa nawierzchni w ul; Kardynała Stefana Wyszyńskiego PT
11.277,-73zł
Dz.750 – Administracja publiczna – w kwocie – 200.748,- zł.
dotyczy ;
-odpisy na zfśs dla pracowników administracji rządowej - 161,-zł
- wynagrodzenia dla nowo przyjętych pracowników - 103.600,-zł
- składki na ubezpieczenia społeczne - 28.915,-zł
- Fundusz Pracy - 1.100,-zł
- zakup wyposażenia biurowego/sala ślubów/ - 15.000,-zł
- zakup zasilaczy awaryjnych UPS - 11.000,-zł
- remont sali ślubów - 38.000,-zł
- odpisy za zfśs pracowników Urzędu - 2.972,-zł

Dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
w kwocie 50.000,- zł. dotyczy ;
- budowy systemu monitoringu wizyjnego miasta Mławy - 50.000,-zł

Dz. 801- Oświata i wychowanie w kwocie 85.196,- zł dotyczy;
szkoły podstawowe - 53.257,-zł w tym;
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 13.257,-zł
- na budowę boiska zintegrowanego SP nr 6 20.000,-zł
- na budowę boiska zintegrowanego SP nr 7 20.000,-zł

Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 2.440,-zł w
tym:
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 2.440,-zł
Przedszkola 5.245,-zł w tym
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 5.245,-zł
Gimnazja 7.739,-zł w tym
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 7.739,-zł



Zespoły Obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół 241,-zł
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 241,-zł
Pozostała działalność 16.274,-zł
- odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 16.274,-zł

Dz.851 – Ochrona zdrowia – w kwocie 6.000,- zł. Dotyczy;
przebudowa poddasza budynku przy ul; Padlewskiego wraz
z przyłączami zewnętrznymi i instalacjami wewnętrznymi- 6.000,-zł

Dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – w
kwocie 106.000,-zł. dotyczy:
- budowa sieci wodociągowej-odgałęzienie boczne
ul; Piłsudskiego
40.000,-zł
- Rewitalizacja zabytkowego Parku Miejskiego w Mławie
50.000,-zł
- wykonanie przyłącza i kanalizacji wewnętrznej
w budynku przy ul; 18 Stycznia 6 16.000,-zł

Dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – w kwocie
32.000,-zł. zwiększenie dotacji podmiotowej dla Miejskiego Domu
Kultury w Mławie

Dz.926 – Kultura fizyczna i sport – w kwocie 7.000 zł. dotyczy
zwiększenia środków na zakup i zainstalowanie podgrzewacza gazowego dla
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie.

Zmniejsza się plan wydatków budżetowych na rok 2007 w kwocie 32.702,- zł

Dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – w kwocie 702.,- zł.
dotyczy;
- korekty odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla pracowników Straży
Miejskiej - 702,-zł

Dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – w kwocie
32.000,-zł. zmniejszenia dotacji celowej na finansowanie lub



dofinansowanie zadań zleconych do realizacji pozostałym
jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych.

Plan dochodów budżetowych na 2007 rok po zmianach wynosi 65.005.558,73,- zł z
tego:
- subwencje 12.789.742,- zł
- dotacje celowe 10.274.230,- zł
- dotacje z porozumień 450.000,- zł
- dochody własne 41.491.586,73 zł

Plan wydatków budżetowych na 2007 rok po zmianach wynosi 65.005.558,73 zł z
tego:
- wydatki inwestycyjne 12.969.966,73 zł

- wydatki na pomoc finansową /inwestycje / 252.000,- zł
- wydatki na pomoc finansową / wydatki bieżąc 1.500,- zł
- wkłady do spółek 800.000,-zł
- dotacja celowa dla MSD 80.000,- zł
- wydatki bieżące 50.902.092,- zł

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budownictwa, Gospodarki
Komunalnej , Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Budżetu.

Radny Leszek Ośliźlok
prosi o podanie zakresu prac w ramach środków przeznaczonych na remont
kamienicy przy ul. Stary Rynek.

Radny Stanisław Gorczewski
czym spowodowany jest wzrost środków na modernizację nawierzchni ulic: Anny
Jagielonki, Szarych Szeregów i Hanki Sawickiej.

Krzysztof Jaros Naczelnik Wydziału Inwestycji
poinformował , że zakres prac na pewno będzie szeroki zachowując wskazania
konserwatora zabytków, kwota ta przeznaczona jest na dokumentację techniczną.



Jeśli chodzi o pytanie radnego Gorczewskiego zwiększenie kwot wynika z otwarcia
ofert.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /
podjęła
UCHWAŁĘ Nr VII / 66 / 2007

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007r.

Ad. pkt 11

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną
dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Miasto Mława, określenia rodzajów
świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich
przyznawania przedstawił
Naczelnik Wydziału Oświaty Ryszard Staniszewski.

Zgłosił autopoprawkę dotyczącą § 4 pkt 1 wpisane jest słowo najpóźniej , winno być
wcześniej.
Powodem przedłożenia projektu uchwały jest zmiana art. 72 w Karcie Nauczyciela,
który nakłada na organ prowadzący obowiązek ustalenie zasad pomocy zdrowotnej
dla nauczycieli. Zasady będą jednolite dla wszystkich jednostek.
Projekt uchwały wraz z załącznikiem został uzgodniony ze Związkami Zawodowymi.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw
Społecznych, Komisji Oświaty , Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za /
podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 67 / 2007

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli
szkół prowadzonych prze Miasto Mława, określenia rodzajów świadczeń przyznanych



w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania

Ad. pkt 12

Projekt uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych w 2007r. w ramach
czynów społecznych przedstawił Naczelnik Wydziału Inwestycji Krzysztof Jaros.

Poinformował , że wpłynęły dwa wnioski mieszkańców w trzech sprawach i są to
następujące zadania :
- budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Norwida,
- budowa sieci wodociągowej w rejonie oś.Dzierzgowska,
- budowa kanalizacji sanitarnej w rejonie oś.Dzirzgowska

Świadczenia mieszkańców stanowiące udział w inwestycji pn. budowa
sieci wodociągowej w rejonie oś. Dzierzgowska wynoszą 40% wartości zadania.
Świadczenia mieszkańców stanowiące udział mieszkańców w inwestycji pn. budowa
kanalizacji sanitarnej w ul. Norwida i w rejonie ul. Dzierzgowskiej wynoszą 30%
wartości zadania.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budownictwa, Gospodarki
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Budżetu Rady Miejskiej i uzyskał pozytywną opinię.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /
podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 68 / 2007

w sprawie określenia zadań realizowanych w 2007r. w ramach czynów społecznych

Ad. pkt 13

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Zielony
Szlak Rowerowy Mazowsza” przedstawiła p.o. Naczelnika Wydziału Promocji,



Komunikacji Społecznej i Współpracy z Zagranicą Agnieszka Puzio-Dębska.

Na podstawie tej uchwały upoważnia się Burmistrza Miasta do podpisania
Porozumienia Regionalnego „Zielony Szlak Rowerowy Mazowsza” w brzmieniu jak w
załączniku do niniejszej uchwały.
Projekt ma na celu kompleksowe zagospodarowanie terenów rekreacyjnych i tras
rowerowo turystycznych docelowo finansowanych ze środków Unii Europejskiej.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw
Społecznych oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej i uzyskał
pozytywną opinię.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 69 / 2007

w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Zielony Szlak Rowerowy
Mazowsza”.

Ad. pkt 14

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Mława do międzynarodowego
stowarzyszenia po nazwą E-RUS Network / network of Rural Cities and territores for
Urban-Rural Technological Impulse / przedstawiła również Agnieszka Puzio-Dębska.
Działalność stowarzyszenia oparta będzie na zasadach określonych w jego statucie.
Stowarzyszenie to stanowi sieć miast europejskich liczących do 40 tyś mieszkańców.
Sieć została utworzona w 2004r. w jednym z miast w Hiszpanii i obecnie zrzesza
kilkanaście miast.
Przystąpienie do Stowarzyszenia otwierają nam się możliwości współ finansowania
projektów ze środków z Unii Europejskiej.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz
Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / podjęła



UCHWAŁĘ Nr VII / 70 / 2007

w sprawie przystąpienia Miasta Mława do międzynarodowego stowarzyszenia pod
nazwą E-RUS Network / Network of Rural Cities and Teriitores for Urban-Rural
Technological Impulse /

Ad. pkt 15 i pkt 16

Kolejne dwa projekty uchwał przedstawił Skarbnik Miasta
Henryk Antczak.

Projekty uchwał dotyczą wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta
umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia
pn. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i
młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 6 i Szkole Podstawowej Nr 7 w Mławie” do
kwoty 200.000 zł ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.
Dla zabezpieczenia roszczeń dotyczących zwrotu wypłaconych środków, na
zasadach określonych w umowie wyraża się zgodę na wystawienie weksla „in
blanco” Miasta Mławy i podpisanie deklaracji do weksla.
Realizacja zobowiązania będzie następowała z dochodów własnych gminy
pochodzących z udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 71 / 2007

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia
pn. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i
młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 6 w Mławie” ze środków Funduszu Rozwoju



Kultury Fizycznej i wystawienia weksla „in blanco” dla zabezpieczenia roszczeń
dotyczących zwrotu środków

oraz

UCHWAŁĘ Nr VII / 72 / 2007

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia
pn. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i
młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 7 w Mławie” ze środków Funduszu Rozwoju
Kultury Fizycznej i wystawienia weksla „in blanco” dla zabezpieczenia roszczeń
dotyczących zwrotu środków

Ad. pkt 17 i pkt 18

Dwa projekty uchwal w sprawie udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego
przy Szkole Podstawowej Nr 6 i Nr 7 w Mławie mieszkańcom Mławy przedstawił
Naczelnik Wydziału Inwestycji Krzysztof Jaros.
Uchwały te wiążą się z podjętymi przez Radę uchwałami o budowie boisk i z
programem ogłoszonym przez Ministerstwo Sportu.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /
podjęła

UCHWAŁĘ Nr VII / 73 / 2007

w sprawie udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Szkole
Podstawowej Nr 6 w Mławie mieszkańcom Mławy

oraz

UCHWAŁĘ NR VII /74 / 2007



w sprawie udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Szkole
Podstawowej Nr 7 w Mławie mieszkańcom Mławy

Ad. pkt 19

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na sesji w dniu 28
marca 2007r. zostało przyjęte bez uwag.

Ad. pkt 20

Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski przedstawił informacj����
z działalności za okres między sesjami.

Poinformował , że uczestniczył w zebraniach sprawozdawczo wyborczych Zarządów
Osiedli, które okazały się źródłem cennych informacji o potrzebach na
poszczególnych osiedlach.
Odbyło się wspólnie ze Starostą spotkanie z władzami Wyższej Uczelni. Celem
spotkania było zainspirowanie Rektora do działania w kierunku powstawania w
Mławie nowych kierunków kształcenia / informatyka , elektronika /, co rokowałoby
dalszy rozwój uczelni, podnoszenie prestiżu oraz możliwości kształcenia większej
liczby młodzieży.
W drodze konkursu wyłonionych zostało 3 strażników miejskich z grupy 68
ubiegających się o pracę. Osoby te zostaną zatrudnione od 1 maja br., co wiąże się
również ze zmianą lokalizacji Straży Miejskiej tj. na ul. Padlewskiego. Straż Miejska
zostanie doposażona jeszcze w jeden samochód.
Dwie świetlice działające w tym budynku zostaną przeniesione do Szkoły
Podstawowej Nr 6 i Nr 4. Dodatkowym atutem tego przedsięwzięcie będzie
podniesienia wizerunku szkoły.
Uczestniczył w forum dotyczącym rewitalizacji miast, gdzie prezentował nasze
miasto i czerpał nowe pomysły.
W ramach reorganizacji w Urzędzie Miasta Pani Agnieszka Puzio-Dębska została
powołana na p.o Naczelnik Wydziału Promocji, Komunikacji Społecznej i Współpracy
z Zagranicą oraz w drodze konkursu Naczelnikiem Wydziału Rozwoju została Pani
Anna Miałka-Kruszewska.
W naszym mieście gościła firma urbanistyczna z zaprzyjaźnionego miasta Baranain,
która udała się również na spotkanie do LG w celu poznania ich potrzeb. Było to dla



nich bardzo ważne spotkanie.
Celem firmy jest budowa tanich i luksusowych mieszkań w naszym mieście. Uważa ,
że pozyskiwanie terenów pod tego typu przedsięwzięcie jest bardzo właściwym
kierunkiem z uwagi na trudną sytuację mieszkaniową w naszym mieście.

Ad. pkt 21

Interpelacje , wolne wnioski i zapytania.

Głos mogą zabierać radni oraz mieszkańcy miasta.

Krzysztof Ługowski
poruszył sprawę usytuowania świetlic w szkołach. W jakiej strukturze będą te
świetlice , czy Punktu , czy szkół. Jeżeli szkół , co stanie się z pracownikami świetlic
terapeutycznych, którzy posiadają specjalne przygotowanie.

Radny Janusz Uniewicz
ponowił sprawę poruszaną na jednej z sesji dotyczącą zatrzymywania się pociągów
na stacji Mława. Czy jest efekt tej interwencji.
Druga sprawa dotyczy ul. Sienkiewicza. Odbyło się spotkanie na temat warunków
komunikacji w naszym mieście. Czy koncepcja dotycząca
ul. Sienkiewicza została zaakceptowana , jest to temat drażliwy dla miasta i warto o
nim pamiętać.

Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski
pomysł jest taki, żeby świetlice pozostały w strukturze Punktu Konsultacyjno-
Informacyjnego. Nie będą więc przeznaczane dodatkowe środki.
Na wniosek Pana Radnego Uniewicza zostało skierowane pismo do Państwowych
Kolei, które przysłały negatywną odpowiedź. Jest to więc sprawa otwarta , ale chyba
nie zbyt łatwa do załatwienia.
Jeśli chodzi o ul. Sienkiewicza były krytyczne uwagi odnośnie opracowanej koncepcji
i na pewno sprawa ta ponownie wróci.
Odbędzie się wspólne spotkanie radnych i być może zostanie podjęta decyzja co z ta
ulicą dalej robić.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 Anna Bogdańska



pogratulowała Przewodniczącemu Rady Miejskiej wyboru , życząc dobrej współpracy
również z Przewodniczącymi Zarządów Osiedli.
Poruszyła problem złego zachowywania się mieszkańców miasta podczas imprez
organizowanych w centrum miasta. Podczas tych imprez jest zawsze Ochrona ,
Policja jak również Straż Miejska, która czuwa nad porządkiem na głównym placu.
Żadna z tym służb nie interesuje się tym co dzieje się na zapleczu bloku , a odbywa
się tam „druga nie oficjalna impreza”.
W związku z tym w imieniu mieszkańców zwróciła się do wszystkich radnych , a
szczególnie do członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o kontrole
w czasie trwania imprez jak również częstsze patrolowanie tych miejsc na co dzień.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że tą sprawą zajmie się Komisja
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej.

Ad. pkt 22

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof
Wasiłowski zakończył obrady VII sesji piątej kadencji o godz. 16oo słowami :

„ZAMYKAM OBRADY VII SESJI RADY MIEJSKIEJ”

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej
Katarzyna Kulesza
Krzysztof Wasiłowski

Adres źródłowy: https://www.mlawa.pl/index.php/artykul/rada-miejska-w-mlawie-
sesja-vii2007


